



Donation Form 捐款表格

I'd like to support NTU in delivering a transformative experience to our students! I'd like to direct my gift towards (please tick one only)
我愿意捐款给南洋理工大学，从而为那些寻求提升和拓展学业的学生提供完美的学习体验。请将我的捐款用于 (只限选择一项)

Empower Our Students (授权于我们的学生)

NTU Bursaries 南大助学金

NTU Education & Student Life 南大教育和学生生活基金

School Advancement* 学院发展基金*

*School Advancement donations will go towards your child's respective school.
这笔捐款将用于您孩子所属的学院。

Empower Our World (驱动世界)

Healthcare (医疗保健):

LKCMedicine Diabetes Research Fund
李光前医学院糖尿病研究基金

Community Herb Garden Fund
南大社区芳草园基金

LKCMedicine Mental Health Research Fund
李光前医学院心理健康研究基金

Arts, Culture & Heritage (艺术文化与传统):

Centre for Contemporary Art 当代艺术中心

Chinese Heritage Centre Fund
华裔馆基金

Wee Kim Wee Legacy Fund
黄金辉传播学荣誉基金

Innovation (创新):

Innovation & Entrepreneurship Fund
创新与创业基金

Social Robots for People with Dementia
用于失智症患者的社交机器人

Security (安全/安保):

RSIS Endowment Fund
拉惹勒南捐赠基金

S. Rajaratnam Professorship in Strategic Studies
拉惹勒南战略学教授基金

Sustainability (可持续发展):

Food Science and Technology Research
食品科技研究

My Giving Option 捐款选项

ONE-TIME GIFT OF 一次性捐款

\$2500

\$1000

\$500

\$250

Other amount 其他款额 \$
(please specify 请注明)

MONTHLY GIFT OF 每月定期捐款

\$150

\$100

\$50

\$25

Other amount 其他款额 \$
(please specify 请注明)

You may revoke your authorization at any time via email to igave@ntu.edu.sg, subject to providing notice of 10 working days. 如果需要终止定期捐款,您可以以电邮方式发送至 igave@ntu.edu.sg, 在收到您的电邮后,我们会在十个工作日内完成您的请求。

My Donation Method 捐款方式

VISA / MasterCard / AMEX Card (信用卡/ 转账卡)

Cheque 支票 (crossed & made payable to 'NTU')
划线并且注明支付给 'NTU')

Cash 现金

Name on Card 持卡人姓名

Card No. 卡号

Expiry Date 卡有效期限

(month 月份/ year 年份)

My Particulars 个人资料

Parent's Name 家长姓名 Mr/Mrs/Mdm/Ms/Dr

Parent's NRIC/FIN No. 家长身份证号码

(for auto-inclusion in your next IRAS assessment 将自动获得新加坡国内税务局的税务减免)

Student's Name 学生姓名

Student's NRIC 学生身份证号码

Tel 电话号码

(mobile 手机)

(home 住家)

Mailing Address 邮寄地址

Parent's Email address 家长电邮地址

The Singapore Government matches each gift, substantially increasing the value and impact of donors' contributions. Donors will also enjoy tax deduction of 250% the quantum of their gifts. 您的捐款将获得新加坡政府一对一的政府津贴,这将大大增加您的捐款的价值和影响力。同时您还能享有高达250%的税务减免。

I declare that I am the user and/or subscriber of the telephone number(s) provided by me above, that I have read and understood the Personal Data & Consent Statement shown overleaf, and I hereby give my consent. 我在此声明我是上述电话号码的用户和/或订户,而我也已阅读和理解附件背面印有的个人资料保护声明及同意书,并且允许大学根据声明使用我的个人资料。

Signature 签名 /Date 日期

Personal Data Notice & Consent

- I hereby consent to allow Nanyang Technological University and its agents (collectively "NTU") and NTU's third party service providers to collect, use, disclose personal data about me that I now provide NTU with and that NTU possesses about me for the following purposes :
 - Provide me with marketing, advertising and promotional information and materials relating to fundraising products and services that NTU may be selling, marketing, offering or promoting;
 - Send me such marketing, advertising and promotional information through any or all of the following modes of communication :
 - postal mail and/or electronic transmission to my email address; and
 - to my telephone number(s) by way of :
 - voice call / phone call
 - SMS/MMS (text messages)
 - faxI also consent to agents of NTU and third party service providers engaged by NTU sending me such marketing, advertising and promotional information through the above modes of communication on behalf of NTU; and
 - maintain donor registries, including storage and back up of such registries.

(collectively "the Purposes")
- NTU may need to disclose your personal data to third parties, whether located within or outside Singapore, for one or more of the above Purposes, as such third parties, would be processing your personal data for one or more of the above Purposes.
- NTU's disclosure of the personal data of individuals to third parties shall be in compliance with the PDPA. NTU will put in place reasonable security arrangements to ensure that the personal data of individuals disclosed to third parties is adequately protected and secured. Appropriate security arrangements will be taken to prevent any unauthorized access, collection, use, disclosure, copying, modification, leakage, loss, damage and/or alteration of such personal data.
- I hereby represent and warrant that I am the user and/or subscriber of the telephone number(s) provided by me above, and that I have read and understood the above provisions.
- If you have any questions relating to our collection, use and disclosure of your personal data or the matters set out in this document, you may contact our Office at maindo@ntu.edu.sg.

个人资料保护声明及同意书

- 我同意让南洋理工大学和其代理（统称“南大”），以及南大所雇用的第三方服务供应商收集、使用和披露我在此提供给南大的个人资料，以及南大之前已持有的资料，以用于下列用途：
 - 将南大为筹款活动而售卖、销售、供应或推广的产品和服务所分发的行销、广告和宣传资料寄给我；
 - 通过下列通讯方式把行销、广告和宣传资料发送给我：
 - 邮寄和/或电邮到我的电邮地址；以及
 - 通过下述方式把资料发送到我的电话号码：
 - 电话通话/拨电
 - 传简讯（SMS）/多媒体讯息(MMS)（文字简讯）
 - 传真我也同意让南大的代理以及南大所雇用的第三方服务供应商，代表南大通过上述通讯方式，把行销、广告和宣传资料发送给我；以及
 - 经营管理捐款者注册处，包括储存资料以及为注册处的资料备份。

(统称“用途”)
- 南大可能为了上述其中一项或多项用途，把您的个人资料透露给设在新加坡境内或境外的第三方机构，供这些机构把您的个人资料用于上述其中一项或多项用途。
- 南大在收集、使用和披露您的个人资料时将严格遵照个人资料保护法令有关资料保护责任的条款。南大将采取合理的保安措施，以确保所透露给第三方机构的资料获得保护且安全。南大将采取适当的保安措施，以免这些个人资料在未经授权的情况下被查阅、收集、使用、披露、复制、修改、泄漏、遗失、破坏，以及/或篡改。
- 您日后如欲撤销此项同意，请您电邮至 maindo@ntu.edu.sg，并给予我们合理的时间处理您的要求。
- 若您对我们收集、使用和披露您个人资料的做法有任何疑问，又或是对此文件中所列出的任何事项有不明白之处，请您直接电邮至 maindo@ntu.edu.sg 与我们联系。

Please send this completed form using the enclosed Business Reply Envelope to 请填写后的表格寄交

NTU Development Office, Blk N2.1, Level B4, 76 Nanyang Drive, Singapore 637331

For more information, please contact Mr Ho Cheng Heng at 6790 6019 or chho@ntu.edu.sg.